

السيرة الذاتية

م.م هبة فرحان رحيم

الجامعة المستنصرية_ كلية التربية

Mobile:++96407700360601

Email hbaifrhan@gmail.com

الملف التعريفي : م.م هبة فرحان رحيم مدرس مساعد بتخصص الارشاد النفسي والتوجيه التربوي

التولد: 1986/2/23

السكن: بغداد /الرصافة / حي القاهرة

الحالة الاجتماعية: متزوجة ولدي اربعة اطفال

التحصيل الدراسي: حاصلة على شهادة البكالوريوس الجامعة المستنصرية - كلية التربية - قسم الارشاد النفسي والتوجيه التربوي ، دخلت الكلية في العام الدراسي (2005 -2006) وتخرجت منها سنة (2008 - 2009) وكنت من ضمن مجموعة الثلاثة الاوائل على القسم وترتيبي الثانية على القسم . واکملت دراسة الماجستير النظرية بتسلسل الرابعة على الدفعة .

تاريخ التعيين: تم تعييني من ضمن قانون تعيين الاوائل على الاقسام سنة (2012) في رئاسة الجامعة المستنصرية بتاريخ 18-6-2012. ومدة الخدمة الفعلية تبلغ احد عشر سنة شاركت بالعديد من الدورات والندوات الخاصة بالارشاد التربوي والمنظمات الانسانية .

واكملت دراسة الماجستير النظرية بتسلسل الرابعة على الدفعة . وتم حصولي على شهادة

الماجستير بتاريخ 8-9-2022

الشهادات الدراسية

- B.Sc.: بكالوريوس في الارشاد النفسي /كلية التربية الجامعة المستنصرية
- M.Sc.:ماجستير في الارشاد النفسي / كلية التربية الجامعة المستنصرية

الجوائز والتكريم الاكاديمي:

- 2كتب شكر وتقدير من الوزير
- 1 مشاركة في مؤتمر كلية التربية

الخبرة الاكاديمية والتدريس:

- تدريسية في قسم الارشاد النفسي

المقررات الدراسية التي تم تدريسها:

- الدراسات الاولية (مبادئ الارشاد ، الارشاد البيئي)

الانتساب المهني او الجمعيات :

- (لجنة امتحانية ،لجنة ضمان الجودة ،لجنة الشؤون العلمية ،لجنة التنمية المستدامة ،لجنة مناقشة طلاب المرحلة الرابعة ، لجنة الاعتماد البرمجي)

النشورات العلمية :

- 1 بحث علمي منشور

مهارات التدربية :

- ورشة عمل واحدة .

M.M Heba Farhan Rahim

Al-Mustansiriya University_ College of Education

Mobile:++96407700360601

Email hbaifrhan@gmail.com

Profile: M.M. Heba Farhan Rahim, assistant teacher specializing in psychological counseling and educational guidance

Birth: 2/23/1986

Residence: Baghdad / Al-Rusafa / Cairo District

Marital status: Married with four children

Academic achievement: I hold a bachelor's degree from Al-Mustansiriya University - College of Education - Department of Psychological Counseling and Educational Guidance. I entered the college in the academic year (2005-2006) and graduated in the year (2008-2009). I was among the top three group in the department and ranked second in the department. I completed my master's degree in theory in the fourth consecutive year.

Appointment date: I was appointed within the law of appointing the first in departments in the year (2012) to the presidency of Al-Mustansiriya University on 6/18/2012. The period of actual service is eleven years.

She participated in many courses and seminars related to educational guidance and humanitarian organizations.

I completed my theoretical master's degree in the fourth sequence in the batch. I obtained my master's degree on September 8, 2022.

Educational certificates

- B.Sc. : ,Bachelor's degree in psychological counseling / College of Education Al-Mustansiriya University
- . M.Sc Master in Psychological Counseling / College of Education, Al- : Mustansiriya University

:Awards and academic honors

- letters of thanks and appreciation from the minister 2
- Participation in the College of Education conference 1

:Academic and teaching experience

- Teaching in the Department of Psychological Counseling

:Courses taught

- Initial studies (guidance principles, environmental guidance)

:Professional affiliation or associations

- **Examination committee, Quality assurance committee, Scientific affairs) committee, Sustainable development committee, Fourth stage student (discussion committee, Programming accreditation committee**

:Scientific publications

- published scientific research 1

:Training skills

.One workshop